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VRAGEN van de SP van mevrouw H. Rademaker betreffende inzake taxiplaatsen 

voor deeltaxi bij winkelcentrum Paddepoel. 

(Binnengekomen: 7 december 2010.) 

 

In het Dagblad van het Noorden van 3 december jl. stond het artikel “Ouderen dupe 

van beleid deeltaxi”. In het artikel is te lezen dat mensen alleen nog kunnen in- en 

opstappen op de parkeerplaats aan de Pleiadenlaan/Dierenriemstraat. Tot enkele 

maanden geleden konden gebruikers van de deeltaxi ook in- en uitstappen aan de 

Zonnelaan en aan de Eikenlaan. De gemeente geeft in de krant aan dat de taxi’s daar 

niet meer stoppen vanwege stopverboden of betaald parkeren en het taxibedrijf al 

enkele boetes heeft gekregen voor fout parkeren. 

 

De deeltaxi is onderdeel van het Wmo-beleid van de gemeente, dat erop gericht is dat 

iedereen zo veel mogelijk kan meedoen. De deeltaxi kost daarom slechts een euro per 

keer. Er is op deze manier geen financiële drempel om bijvoorbeeld zelfstandig naar 

het winkelcentrum Paddepoel te kunnen gaan voor boodschappen, maar ook om er 

even uit te zijn en andere mensen te ontmoeten. Nu er nog maar 1 in- en uitstapplaats 

is voor de deeltaxi, worden de te belopen afstanden in het winkelcentrum voor 

ouderen die slecht ter been zijn te groot. Dit komt de zelfstandigheid niet ten goede. 

Daarnaast is de enige wachtplek voor de deeltaxi een tochtige plek vlakbij de uitgang. 

 

De SP is van mening dat ouderen gemakkelijk van de deeltaxi gebruik moeten kunnen 

maken en dat zij de plek van bestemming eenvoudig moeten kunnen bereiken. Door 

het gebruik van nog maar 1 in- en uitstapplaats bij winkelcentrum Paddepoel wordt 

het voor sommige ouderen (te) moeilijk om zelfstandig naar het winkelcentrum te 

gaan voor een boodschap of sociale contacten. 

Volgens de SP is 1 in- en uitstapplaats voor de deeltaxi onvoldoende en dus geen 

wenselijke situatie.  

 

Naar aanleiding van het bovenstaande heeft de SP de volgende vragen: 

 

Deelt het college de mening van de SP dat 1 in- en uitstapplaats bij winkelcentrum 

Paddepoel een belemmering is voor ouderen om zelfstandig naar het winkelcentrum te 

kunnen gaan? 

 

Zo ja, bent u bereid om het mogelijk te maken dat mensen ook aan de Eikenlaan en 

Zonnelaan weer kunnen in- en uitstappen? 

 

Zo nee, waarom niet? 


